
Bestyrelsesmøde den 26. april kl. 17 - 19 

Tilstede: Hele bestyrelsen var til stede samt distriktsleder Peder. 

Dagsorden: 

• Nyt fra Mejsebo. 

Vi kører fortsat SST retningslinjer og holder fast. Vi har stadig ekstra rengøring. Vi har forsat 

3 grupper i børnehaven og 2 grupper i vuggestuen.  

Vi holder ikke sommerfest men høstfest i stedet for bedsteforældredag d. 27. august. Mere 

information kommer senere. 

Trine har sidste dag på torsdag og i stedet ansættes Sarah som medhjælper. 

Vi er i gang med APV 2021 og startede lørdag den 17. april. 

Hele personalegruppen har været på 1. hjælps kursus  

Der er ansat 1 pædagog i børnehaven pr. 15. juni og vi mangler fortsat en pædagog i 

vuggestuen med start i august på grund af minimumsnormering.  

Zenia som er studerende i vuggestuen har sagt ja til at være ansat i 8 timer om ugen, så 

hun er inde i huset når hun til sommer er færdig som pædagog.  

Borgmesteren kommer på besøg og skal tale om vores legeplads. 

 

• Budget 2022 – bestyrelsesmøde den 20/9 lave høringssvar. 

Inden d. 8. juni kan bestyrelsen komme med noget til mulighedskataloget.  

16. september er der høringssvar og inden d. 23. september skal der gives et svar.  

 

• Læreplan/tilsyn. 

Vi har hele 2019 og halvdelen af 2020 arbejdet på vores nye styrkede læreplan med hele 

personalet samt haft 2 møder med den tidligere bestyrelse. Læreplanen findes på vores 

hjemmeside og vi evaluerer løbende på vores læreplan. 

Tilsynsrapporten kommer også til at ligge på hjemmesiden. 

 

 

 

 

 



• Det store forældremøde – valg?  (19. maj) Kan vi holde det? 

I vedtægterne står der at der hvert år skal laves et valg og man er valgt ind for 2 år ad 

gangen. Sidste år blev der valgt 5 nye og der er derfor ikke valg til det store forældremøde 

før næste år. Dog skal der vælges suppleant hvert år. Hvis man vil vælges som suppleant 

kan man skrive til Karin i uge 20. Hvis der er flere end 2 der vil være suppleant, vil der blive 

lavet en stemmeseddel som man kan stemme på, da man skal være fysisk til stede for at 

kunne afgive en stemme. Suppleanter er ikke med til møderne men træder til i forbindelse 

med at en fra bestyrelsen stopper eller er langtidssyge.  

 

Vi har valgt at holde forældremøderne gruppevis med 4 forskellige datoer med samme 

dagsorden. Der kommer et særskilt skriv ud med de forskellige datoer og dagsorden. 

 

• Info. på ugeplan fra Mia 

Hvad er bevæggrunden for at personalet skriver ud når vi afholder møder, ferie m.m.? 

Personalet vil gerne gøre det synligt for forældrene, at vi også render rundt og laver noget 

andet end at være på børnene.  

 

• Evt 

Næste forældrebestyrelsesmøde d. 2. juni kl. 17 - 19 

 


